

沈祖堯校長與教職員協會代表新春茶敘 Vice-Chancellor's Spring Reception with Members of Staff Association 14/2/2011



聯合書院教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授(左)及委員蘇伯祥先生(右)與校長沈祖堯教授合照。

Professor Barley Mak (left) and Mr Roger P C So (right), Chairperson and Executive Committee Member of United College Staff Association respectively, posed a photo

with Professor Joseph J Y Sung, Vice-Chancellor and President of the University.

高爾夫球體驗 Golf Experiential Day 19/2/2011



輔導長王香生教授(前排右四)、主講嘉賓鄭文珊先生(前排左四)與參加的同學合照。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, fourth from) and guest speaker, Mr Ricky M S Cheng (front row, fourth from right) posed a group photo with participating students of UC Golf Class.

書院聚會——學生會內閣諮詢會及「從六十後的學生參與談起」講座 College Assembly-Consultation session for the Cabinet Standing for Election of the Student Union Executive Committee and Talk on Student Participation of Post-60's 21/2/2011



院長馮國培教授(右二)及輔導長王香生教授(最左)與學生會選舉委員會主席暨學生會署理會長葉蔭樺同學(最右)及2011學生會幹事會候選內閣代表於諮詢環節後合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right) and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (far left) posed a group photo with Mr Ip Jo-wa, Chairman of Student Union Elections Committee and the Cabinet Standing for 2011 Election of the Student Union Executive Committee after the consultation session.

歌唱比賽籌委會及得獎同學茶聚 Tea Gathering for Organisers and Winners of the 2011 College Singing Contest 21/2/2011

書院為歌唱比賽籌委會及得獎同學舉行茶聚，席間院長馮國培教授(前排右四)及輔導長王香生教授(前排左二)代表書院感謝籌委會的努力並期望日後有更多文化、藝術活動在校園舉行。

The College organised a tea gathering for organisers and winners of the 2011 College Singing Contest. Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, fourth from right) and Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, second from left) thanked the organising committee for their efforts and looked forward to more cultural and arts events on campus.



院長馮國培教授致送紀念品予嘉賓講者社會工作學系黃洪教授(84/社工)，並由輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head presented a souvenir to the guest speaker Professor Wong Hung (84/SWK), Department of Social Work, accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

校友講座第十一講 Alumni Talk - 11th Talk 16/2/2011

講題：金融專業：如何掌握機會？如何理財？

Topic: Finance as a Profession: How to Seize Opportunities? How to Manage Your Own Money?



院長馮國培教授(左)致送紀念品予主講嘉賓瑞士銀行集團蘇黎士總行香港國際部行政董事高平校友(92/工管)，感謝高校友遠道專程由瑞士返港與聯合同學分享她的人生經驗和心得。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented a souvenir to the guest speaker: Ms Cynthia Ko (92/BBA), Executive Director, Hong Kong International, UBS AG, to thank her for flying from Switzerland to Hong Kong to deliver the talk to United College students.

陳震夏宿舍春茗 Spring Feast of Chan Chun Ha Hostel 21/2/2011



逾百名嘉賓、宿生、住校導師、校友及家屬一同出席是次陳震夏宿舍春茗。

More than 100 guests, students, resident tutors, alumni and family members joined this Spring Feast of Chan Chun Ha Hostel.

